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PROTOKÓŁ NR XII/2015 

z obrad XII sesji Rady Powiatu Nakielskiego 

odbytej dnia 28 października 2015 roku w godz. od 12.00 do 14.30 

w sali konferencyjnej na Przystani Powiat Nakielski 

w Nakle nad Notecią. 

 

 Przed otwarciem obrad XII sesji Rady Powiatu Nakielskiego Pan Tomasz Miłowski, Starosta Nakielski, wręczył 

Dyrektorowi Nakielskiego Ośrodka Kultury, Panu Michałowi Dubkowskiemu, dyplom i medal w uznaniu dla działalności Radia 

Nakło. 

 Dyplom w uznaniu zasług poniesionych na rzecz rozwoju gospodarki Rzeczypospolitej Polskiej i medal „Za zasługi 

dla rozwoju gospodarki Rzeczypospolitej Polskiej” przyznał Radiu Nakło Wicepremier, Pan Janusz Piechociński. 

 

Ad. 1/ 

 

Pan Radosław Mrugowski, Przewodniczący Rady Powiatu, o godzinie 12.00 otworzył obrady XII sesji Rady 

Powiatu Nakielskiego. Powitał radnych i zaproszonych gości. 

 

Ad. 2/ 

Stwierdzenie quorum. 

Pan Radosław Mrugowski, Przewodniczący Rady Powiatu, oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie  

w obradach uczestniczy 20 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 21 radnych stanowi quorum 

pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał i decyzji /podczas obrad na sesję dotarł 20.-ty radny, Pan Zbigniew 

Sabaciński/. Następnie odczytał proponowany porządek obrad XII sesji Rady Powiatu Nakielskiego.  

 

Porządek obrad 

XII Sesji Rady Powiatu Nakielskiego 

w dniu 28 października 2015 roku, godz. 12.00. 

 

 

1. Otwarcie sesji.  

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie protokołu z XI sesji Rady Powiatu Nakielskiego. 

4. Sprawozdanie Starosty Nakielskiego z wykonania uchwał Rady Powiatu oraz działalności Zarządu Powiatu  

w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja o oświadczeniach majątkowych złożonych Staroście Nakielskiemu. 

6. Informacja o oświadczeniach majątkowych złożonych Przewodniczącemu Rady Powiatu Nakielskiego. 

7. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych powiatu nakielskiego za rok szkolny 2014/2015. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 



Strona 2 z 19 
 

a) wyrażenia woli udziału w roli partnera przy wykonaniu zadania inwestycyjnego realizowanego w ramach 

Rozwoju Gminnej i Powiatowej Infrastruktury Drogowej na lata 2016 – 2019 (Gmina Nakło nad Notecią); 

b) wyrażenia woli udziału w roli partnera przy wykonaniu zadania inwestycyjnego realizowanego w ramach 

Rozwoju Gminnej i Powiatowej Infrastruktury Drogowej na lata 2016 – 2019 (Gmina Szubin); 

c) wyrażenia woli udziału w roli partnera przy wykonaniu zadania inwestycyjnego realizowanego w ramach 

Rozwoju Gminnej i Powiatowej Infrastruktury Drogowej na lata 2016 – 2019 (Gmina Mrocza); 

d) zaciągnięcia i zabezpieczenia kredytu długoterminowego z przeznaczeniem na pokrycie deficytu 

budżetowego. 

9. Interpelacje i zapytania radnych.   

10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

11. Wnioski i oświadczenia radnych. 

12. Wolne wnioski. 

13. Zakończenie obrad. 

 

Pan Radosław Mrugowski, Przewodniczący Rady Powiatu, działając na podstawie art. 15 ust. 2 ustawy  

o samorządzie powiatowym oraz § 47 ust. 1 statutu Powiatu Nakielskiego zaproponował zmianę ww. porządku obrad. 

Poprosił Radę o wprowadzenie do porządku obrad projektów uchwał w sprawie:  

e) udzielenia przez Powiat Nakielski pomocy finansowej Gminie Sadki oraz zawarcia w tej sprawie umowy pomiędzy 

Powiatem Nakielskim a Gminą Sadki; 

f) zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia przez Powiat Nakielski pomocy finansowej Gminie Nakło nad Notecią 

oraz zawarcia w tej sprawie umowy pomiędzy Powiatem Nakielskim a Gminą Nakło nad Notecią  

(usuwanie azbestu); 

g) zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia przez Powiat Nakielski pomocy finansowej Gminie Nakło nad Notecią 

oraz zawarcia w tej sprawie umowy pomiędzy Powiatem Nakielskim a Gminą Nakło nad Notecią  

(ochrona powietrza); 

h)  zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej powiatu nakielskiego;  

i) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu powiatu nakielskiego na rok 2015;  

j) zmieniająca uchwałę w sprawie przekazania w 2015 roku środków finansowych w wysokości 126.177 złotych  

na Fundusz Wsparcia Państwowej Straży Pożarnej Województwa Kujawsko – Pomorskiego z przeznaczeniem  

na dofinansowanie zakupu samochodu operacyjnego techniczno – kwatermistrzowskiego w wysokości  

85.500,00 zł i środków na bieżącą działalność komendy w wysokości 40.677 złotych; 

k) rozpatrzenia skargi na Starostę Nakielskiego i Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Nakle nad 

Notecią. 

 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są jeszcze jakieś uwagi lub pytania do przedstawionego porządku obrad i jego zmian. 

 

Więcej uwag nie zgłoszono. 

 

Rada Powiatu jednogłośnie w obecności 20 radnych zatwierdziła poniższy porządek obrad. 
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Porządek obrad 

XII Sesji Rady Powiatu Nakielskiego 

w dniu 28 października 2015 roku, godz. 12.00. 

 

 

1. Otwarcie sesji.  

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie protokołu z XI sesji Rady Powiatu Nakielskiego. 

4. Sprawozdanie Starosty Nakielskiego z wykonania uchwał Rady Powiatu oraz działalności Zarządu Powiatu  

   w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja o oświadczeniach majątkowych złożonych Staroście Nakielskiemu. 

6. Informacja o oświadczeniach majątkowych złożonych Przewodniczącemu Rady Powiatu Nakielskiego. 

7. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych powiatu nakielskiego za rok szkolny 2014/2015. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) wyrażenia woli udziału w roli partnera przy wykonaniu zadania inwestycyjnego realizowanego w ramach 

Rozwoju Gminnej i Powiatowej Infrastruktury Drogowej na lata 2016 – 2019 (Gmina Nakło nad Notecią); 

b) wyrażenia woli udziału w roli partnera przy wykonaniu zadania inwestycyjnego realizowanego w ramach 

Rozwoju Gminnej i Powiatowej Infrastruktury Drogowej na lata 2016 – 2019 (Gmina Szubin); 

c) wyrażenia woli udziału w roli partnera przy wykonaniu zadania inwestycyjnego realizowanego w ramach 

Rozwoju Gminnej i Powiatowej Infrastruktury Drogowej na lata 2016 – 2019 (Gmina Mrocza); 

d) zaciągnięcia i zabezpieczenia kredytu długoterminowego z przeznaczeniem na pokrycie deficytu 

budżetowego; 

e) udzielenia przez Powiat Nakielski pomocy finansowej Gminie Sadki oraz zawarcia w tej sprawie umowy 

pomiędzy Powiatem Nakielskim a Gminą Sadki; 

f) zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia przez Powiat Nakielski pomocy finansowej Gminie Nakło nad 

Notecią oraz zawarcia w tej sprawie umowy pomiędzy Powiatem Nakielskim a Gminą Nakło nad Notecią 

(usuwanie azbestu); 

g) zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia przez Powiat Nakielski pomocy finansowej Gminie Nakło nad 

Notecią oraz zawarcia w tej sprawie umowy pomiędzy Powiatem Nakielskim a Gminą Nakło nad Notecią 

(ochrona powietrza); 

h) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej powiatu nakielskiego; 

i) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu powiatu nakielskiego na rok 2015; 

j) zmieniająca uchwałę w sprawie przekazania w 2015 roku środków finansowych w wysokości 126.177 złotych 

na Fundusz Wsparcia Państwowej Straży Pożarnej Województwa Kujawsko – Pomorskiego  

z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu samochodu operacyjnego techniczno – kwatermistrzowskiego  

w wysokości 85.500,00 zł i środków na bieżącą działalność komendy w wysokości 40.677 złotych; 

k) rozpatrzenia skargi na Starostę Nakielskiego i Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Nakle 

nad Notecią. 

9. Interpelacje i zapytania radnych.   

10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

11. Wnioski i oświadczenia radnych. 
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12. Wolne wnioski. 

13. Zakończenie obrad. 

 

Ad. 3/ 

Przyjęcie protokołu z XI sesji Rady Powiatu Nakielskiego. 

Pan Radosław Mrugowski, Przewodniczący Rady Powiatu, poinformował, iż osobiście zapoznał  

się z protokołem z  XI sesji Rady Powiatu i nie wnosi w tym zakresie uwag. Przypomniał, że protokół wyłożony był do wglądu  

w Biurze Rady.   

 

Rada Powiatu Nakielskiego nie wniosła uwag do protokołu i w obecności 20 radnych przy 19 głosach „za”,  

0 głosach "przeciw" i 1 głosem „wstrzymującym się” przyjęła go. 

 

Ad. 4/ 

Sprawozdanie Starosty Nakielskiego z wykonania uchwał Rady Powiatu oraz działalności Zarządu Powiatu  

w okresie międzysesyjnym. 

Pan Tomasz Miłowski, Starosta Nakielski, przedstawił sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Powiatu 

oraz z działalności Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym /sprawozdania stanowią załączniki do niniejszego protokołu 

sesji/. Ponadto Pan Starosta  złożył informację o wybranych przedsięwzięciach służbowych Starosty i Wicestarosty 

Nakielskiego /informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu sesji/.  

 Pan Radosław Mrugowski, Przewodniczący Rady Powiatu, podziękował Panu Staroście Tomaszowi 

Miłowskiemu za sprawozdanie i zapytał, czy są do niego pytania lub uwagi. 

 Pan Adam Tchórzewski, Radny Rady Powiatu, zadał dwa pytania dotyczące posiedzenia Zarządu Powiatu  

z dnia 15 października 2015 r. Pierwsze pytanie dotyczyło rozstawienia „wesołego miasteczka”. Pan Radny Adam 

Tchórzewski zapytał, skąd jest ta firma, na jaki okres czasu rozstawi „wesołe miasteczko” i czy kwota 1000 zł jest kwotą  

za sezon czy to jednorazowa zapłata. Drugie pytanie, które zadał Pan Radny Tchórzewski, dotyczyło udzielania nieodpłatnej 

pomocy prawnej – Pan Radny zapytał, z jakich funduszy będzie realizowany ten cel i jakie będą koszty. 

 Pan Tomasz Miłowski, Starosta Nakielski, odpowiedział, że Europark Krasnal to miało być jednorazowe 

przedsięwzięcie, ale nie zostało ono zrealizowana ze względu na pogodę. Odpowiadając na drugie pytanie, Pan Starosta 

oznajmił, że jeżeli chodzi o pomoc prawną, to jest to realizacja ustawy, która wejdzie w życie 1 stycznia 2016 roku. Wyjaśnił, 

że ze względu na ilość mieszkańców został nałożony obowiązek stworzenia trzech takich miejsc. Zaznaczył, iż zapadła 

decyzja, aby we wszystkich 5 „stolicach” gmin powiatu nakielskiego był dostęp do bezpłatnych porad prawnych. Powiedział, 

że środki na ten cel będą pochodziły z budżetu państwa – 5.000 zł na utrzymanie biur. Pan Starosta poinformował,  

że nawiązana została współpraca z gminami, które zadeklarowały udostępnienie pomieszczeń na świadczenie usług 

nieodpłatnej pomocy prawnej. Na zakończenie wypowiedzi dodał, że ten temat był podejmowany na Konwencie Powiatów 

Województwa Kujawsko – Pomorskiego. 

 

Więcej pytań i uwag nie było. 
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Ad. 5/ 

Informacja o oświadczeniach majątkowych złożonych Staroście Nakielskiemu. 

Pan Tomasz Miłowski, Starosta Nakielski, przedstawił informację o oświadczeniach majątkowych, które  

na podstawie ustawy o samorządzie powiatowym zostały do niego złożone /pismo stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu sesji/.  

 

Ad. 6/ 

Informacja o oświadczeniach majątkowych złożonych Przewodniczącemu Rady Powiatu Nakielskiego. 

Pan Radosław Mrugowski, Przewodniczący Rady Powiatu, przedstawił informację o oświadczeniach 

majątkowych, które na podstawie ustawy o samorządzie powiatowym zostały do niego złożone /pismo stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu sesji/.  

 

Ad . 7/ 

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych powiatu nakielskiego za rok szkolny 2014/2015. 

 Pan Radosław Mrugowski, Przewodniczący Rady Powiatu, poprosił Panią Ewę Szłapę, Dyrektor Wydziału 

Edukacji Starostwa Powiatowego, o przedstawienie informacji o stanie realizacji zadań oświatowych. 

 Pani Ewa Szłapa, Dyrektor Wydziału Edukacji, powiedziała, że informacja przygotowywana jest co roku i jest 

podyktowana ustawowym obowiązkiem, wynikającym z artykułu 5a ustęp 5 ustawy o systemie oświaty. Wyjaśniła,  

że materiał do zestawienia pochodzi ze sprawozdań, które zostały nadesłane przez dyrektorów szkół. Dodała,  

że są to sprawozdania z realizacji zadań opiekuńczych, jak i dydaktyczno-wychowawczych za rok szkolny 2014/2015. 

Dotyczą one m. in. udziału młodzieży w różnego rodzaju konkursach od szczebla szkolnego, poprzez gminny, powiatowy, 

wojewódzki do centralnego. Pani Dyrektor Szłapa wyjaśniła, że ustawa nakłada również obowiązek przedstawienia danych 

związanych ze zdawalnością egzaminów zewnętrznych i sprawdzianów po 6 klasie. Te wszystkie informacje zawarte  

są w materiale. Zawiera on również informacje na temat naboru na ten rok szkolny oraz w poprzednich czterech lat. 

Poinformowała, że podana jest liczba oddziałów i liczba uczniów, a także liczba nauczycieli z podziałem na stopnie awansu 

zawodowego, aktywność rad pedagogicznych, różnego rodzaju szkolenia, aktywność poszczególnych nauczycieli. Pani 

Dyrektor Szłapa powiedziała, że materiał jest bardzo obszerny. Zaznaczyła, że ustawodawca nie przedstawił,   

jak ma wyglądać ta informacja. Przypomniała, że materiał o realizacji zadań za poprzedni rok zawsze był przedstawiany  

na sesjach, a odkąd został nałożony ustawowy obowiązek, przedstawiane dane zostały rozszerzone o zdawalność 

egzaminów zewnętrznych 

Pan Radosław Mrugowski, Przewodniczący Rady Powiatu, zapytał, czy są pytania lub uwagi do wystąpienia 

Pani Dyrektor Wydziału Edukacji. 

Pani Anna Maćkowska, Radna Rady Powiatu, podziękowała w imieniu swoim i radnych z komisji merytorycznej 

za bardzo rzetelne przygotowanie informacji. Zapytała, na jakim etapie jest opracowywanie strategii rozwoju oświaty, 

odnośnie której została podjęta uchwała na sesji wrześniowej. Zapytała również, na jakim etapie jest praca zespołu, który  

ma tę strategię opracować.  

Pan Adam Tchórzewski, Radny Rady Powiatu, powiedział, że na wrześniowym posiedzeniu Komisji Edukacji, 

Promocji i Sportu padło nazwisko osoby, która miałaby być koordynatorem opracowywania strategii rozwoju oświaty, a także 

kwota przeznaczona na opracowanie strategii. Stwierdził, że na posiedzeniu listopadowym komisji okazało się, że nie ma ani 
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koordynatora ani firmy, która miałaby się tym zająć. Zapytał, kiedy zostanie powołany koordynator i kiedy rozpoczną się 

prace nad opracowywaniem strategii. Dodał, że Pan Starosta obiecał, że komisja zostanie powołana do końca czerwca,  

a tu już przez opieszałość za chwilę jest koniec roku budżetowego. 

 Pan Tomasz Miłowski, Starosta Nakielski, podziękował radnym za pytania dotyczące opracowywania strategii 

rozwoju oświaty. Powiedział, że widzi tutaj daleko idącą troskę o oświatę. Nie zgodził się z zarzutem opieszałości. 

Potwierdził, że we wrześniu Rada Powiatu podjęła uchwałę w sprawie przystąpienia do opracowania strategii rozwoju 

oświaty powiatu nakielskiego na lata 2016-2023 oraz że wspomniał przy tamtej okazji, że zostanie powołany zespół 

interdyscyplinarny do opracowania tej strategii. Przypomniał, że zadanie to miało być powierzone Panu Mirosławowi 

Gębskiemu – wicedyrektorowi Regionalnego Centrum Przedsiębiorczości w Solcu Kujawskim, który był moderatorem 

budowania strategii dla Bydgoszczy. Pan Starosta wyjaśnił, że Pan Mirosław Gębski prosił, aby poczekać do końca 

września, bo wtedy zamknięty zostaje rok szkolny i można wziąć do analiz dane z trzech czy nawet pięciu lat szkolnych, 

wraz z zakończonym rokiem szkolnym 2014/2015. Kontynuując wypowiedź, Pan Starosta wyjaśnił, że firma Pana Gębskiego 

przystąpiła do przetargu na opracowanie strategii dla Torunia, a Powiat Nakielski nie jest w stanie przebić kwoty, która jest 

proponowana za to zadanie. Wyjaśnił, że zdając sobie sprawę z upływającego czasu i z nawarstwionych przez lata 

problemów, nie chcieli czekać do początku 2016 roku (choć taką dostali propozycję) i postanowili zacząć rozmowy z jedną  

z najbardziej znanych w Polsce firm obsługujących oświatę, a mianowicie z firmą "Vulcan". Poinformował, że 8 października 

nastąpiło drugie spotkanie z managerem firmy, na którym zostały określone pewne kryteria. Pan Starosta wyjaśnił,  

że opracowanie strategii będzie opierało się na następujących działaniach:  

- warsztaty wprowadzające w tematykę opracowania strategii (moderowana dyskusja na temat jakości oświaty w powiecie, 

przedstawienie procesu tworzenia strategii, metody jej realizacji, zgromadzenie materiału wyjściowego wyartykułowanego 

przez środowiska zainteresowane oświatą w powiecie i niezbędny do wytyczenia kierunków dalszych prac nad 

opracowaniem strategii), 

- opracowanie diagnozy stanu lokalnej oświaty z uwzględnieniem m. in. analizy organizacji i finansów oświaty w powiecie 

nakielskim na tle podobnych samorządów w Polsce, sieci szkół, zasobów lokalowych i osobowych, danych demograficznych 

itp., 

- analiza uwarunkowań zewnętrznych, w tym społeczno-gospodarczych oraz innych dokumentów strategicznych powiatu 

dotyczących rozwoju lokalnej edukacji, 

- diagnoza poziomu zadowolenia rodziców i uczniów oraz opinii nauczycieli na temat funkcjonowania oświaty w powiecie 

(ankieta, której przygotowanie, a także opracowanie wyników będzie w gestii firmy "Vulcan"), 

- analiza SWOT na podstawie wyników pracy warsztatowej oraz badań ankietowych i uzgodnienie wyników analizy  

ze środowiskami zainteresowanymi funkcjonowaniem oświaty w powiecie, 

- konsultacje i przygotowanie się do wypracowania celów strategicznych systemu oświaty w powiecie nakielskim, wspólne 

wypracowanie celów strategicznych i operacyjnych oraz ich sformułowanie, opracowanie zadań oraz wskaźników 

pozwalających na ocenę stopnia realizacji poszczególnych zadań, 

- dyskusja nad wypracowaną strategią (spotkanie warsztatowe), 

- redakcja dokumentu strategii, 

- prezentacja strategii rozwoju oświaty dla powiatu nakielskiego. 

Pan Starosta poinformował, że opracowaniem strategii zajmować będą się m. in. Pan Jan Zięba i Pan Mariusz Tobor,  

eksperci oświatowi firmy Vulcan, współpracujący z ORE. Dodał, że niedawno wydana została książka pt. „Zarządzać  

czy administrować oświatą?", a wśród jej autorów są osoby, które będą pracować nad strategią oświaty powiatu 

nakielskiego. Przypomniał, że na dzień dzisiejszy 42,7% budżetu roku 2015 przeznaczone jest na szeroko pojętą oświatę. 
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Podkreślił, że możliwa jest optymalizacja wydatków oświatowych bez szkody dla jakości edukacji i może to umożliwić  

m.in. efektywny i odpowiedni system zarządzania oświatą. Dodał, że źródłem wszystkich decyzji i działań w zakresie lokalnej 

edukacji powinna być strategia rozwoju oświaty w powiecie. Stwierdził, że w oświacie efekty działań podejmowanych dziś  

są widoczne dopiero po kilku latach. Dotyczy to efektów edukacyjnych, ale także finansowych. Zaznaczył, że zaniechanie 

pewnych działań w sferze organizacji oświaty może być przyczyną poważnych kłopotów finansowych w późniejszym czasie. 

Zauważył, że oświata to często obszar niedofinansowany, uzależniony od politycznych uwarunkowań i kadencyjności władz 

samorządowych i dlatego niekiedy decyzje dotyczące oświaty podejmowane są bez analizy długofalowych skutków. Pan 

Starosta zaakcentował, że brak wieloletniej strategii rozwoju oświaty oznacza w praktyce, że samorząd oświatą nie 

zarządza, a jedynie nią administruje, reagując na bieżąco na zmieniające się okoliczności zewnętrzne. Zauważył,  

że z punktu widzenia efektu końcowego takie administrowanie niekoniecznie idzie w parze z szeroko rozumianym interesem 

samorządu oraz głównego podmiotu edukacji czyli uczniów. Wyjaśnił, że administrowaniem a nie zarządzaniem oświatą jest 

działanie ograniczające się tylko do realizacji zadań wynikających z zapisów prawnych, bez kreatywności i własnej inwencji, 

tak aby jedynie spełnić wymogi ewentualnych kontroli i zapewnić urzędnicze bezpieczeństwo. Dodał, że w takich działaniach 

brak jest jednak często zmierzania w kierunku podstawowego celu, jakim powinien być wszechstronny rozwój uczniów  

i że tu potrzebne jest prawdziwe strategiczne zarządzanie prowadzące do starannie wyznaczonych celów. Pan Starosta 

zauważył, że uzyskanie społecznego porozumienia w sprawie priorytetów i zasad działania oświaty na terenie powiatu nie 

jest zadaniem łatwym, ale niewątpliwie niezbędnym w każdym samorządzie. Powiedział, iż jest przekonany, że tak to widzą 

wszyscy radni Rady Powiatu Nakielskiego i że jest to działanie na rzecz dobrej, nowoczesnej edukacji w szkołach, działanie 

niezbędne, aby zapewnić ich rozwój i atrakcyjność. Podkreślił, że radni jako samorządowcy powinni odpowiedzialnie patrzeć 

na dobrą edukację przyciągającą młodzież do szkół w powiecie, pozwalającą realizować powiatowi inne zadania, których 

wykonanie jest oczekiwane przez mieszkańców. Następnie Pan Starosta wrócił do tematu zespołu, który będzie 

opracowywał strategię rozwoju oświaty w powiecie nakielskim mówiąc, że ponieważ pierwsza część prac będzie polegała  

na spotkaniach warsztatowych, założeniem jest, aby te spotkania odbyły się z udziałem szerokiej rzeszy zainteresowanych 

osób. Dodał, że w drugim etapie tworzenia strategii, tj. w momencie konkretyzowania zapisów w skład zespołu na pewno 

wejdą władze powiatu, rodzice, uczniowie klas najstarszych, dyrektorzy szkół, nauczyciele, radni, przedstawiciel 

Powiatowego Urzędu Pracy, związki zawodowe i inne zainteresowane osoby. Pan Starosta poprosił o czas, gdyż oświata 

jest to zbyt poważną sprawą, aby robić coś pochopnie. Powiedział, że materiał do strategii będzie uzyskany na podstawie 

wskaźników opracowanych przez najlepszą firmę w Polsce, żeby móc obejmować kierunki rozwoju lokalnego szkolnictwa. 

Dodał, że nie mówią na razie o żadnych zmianach strukturalnych, o zmianach w sieci. Nadmienił, że być może takie będą 

wyniki analizy. Na pewno wiadomo, że bezwzględnie jest to potrzebne, aby do działania podejść wspólnie, bez związków 

politycznych. Pan Starosta podsumował swoją wypowiedź słowami, że tutaj dla strategii musi działać jeden związek 

polityczny czyli samorząd, czyli Rada Powiatu Nakielskiego. W tym miejscu zaprosił wszystkich do prac nad strategią. 

 Pani Anna Maćkowska, Radna Rady Powiatu podziękowała Panu Staroście za wypowiedź i stwierdziła, że nie 

bardzo rozumie, dlaczego Pan Starosta zwraca się do radnych akcentując, że to wspólna sprawa. Powiedziała, że zdają 

sobie z tego sprawę i ten temat jest dla nich bardzo ważny, a pytania jakie stawiają wynikają z troski ich wszystkich, 

niezależnie od politycznych poglądów, bo powiat jest ich wspólną ojczyzną. Dodała, że to właśnie ta troska powoduje,  

że padają pytania o terminy, ponieważ wiadomo, że istnieje problem. Pani Radna Maćkowska powiedziała, że nie chce się 

ograniczać do strony finansowej, bo zawsze uważała, że dzieci i młodzież to przyszłość. Zaznaczył jednak, że w tej sytuacji 

terminy są dosyć istotne. Zaznaczyła, że problem jest duży i trzeba się z tym zmierzyć, dlatego chciałaby usłyszeć, kiedy 

nastąpią te pierwsze spotkania. Nadmieniła, że takie prace powinny zostać podjęte do końca roku, a na razie brak jest 

konkretnych zapewnień. 
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 Pan Adam Tchórzewski, Radny Rady Powiatu, powiedział, że rozmowy o strategii trwają już rok i ciągle tylko 

słyszą, że jeszcze nie teraz, że za chwilę. Zapytał, czy z firmą Vulcan zostały ustalone ramy czasowe, w których będzie 

opracowywana strategia. Zapytał również, czy zmieniła się kwota, czy jest taka sama jaka miała być, gdy były prowadzone 

rozmowy z poprzednią firmą. 

 Pan Tomasz Miłowski, Starosta Nakielski, powiedział, że niebawem mija rok od rozpoczęcia kadencji. Stwierdził, 

że przez parę poprzednich kadencji w ogóle nie poruszano tego tematu. Poinformował, że umowa z firmą Vulcan zostanie 

podpisana następnego dnia po sesji i że będzie w niej zapis mówiący o tym, że pierwszy materiał ma byś przygotowany  

do końca stycznia 2016 r. Jeżeli chodzi o sprawy finansowe, Pan Starosta oznajmił, że pierwotna kwota przedstawiona przez 

firmę Vulcan wynosiła 43 000 zł, ale po negocjacjach udało się ją obniżyć do 39 000 zł. Dodał, że wycenione  

są poszczególne moduły i jeszcze przed podpisaniem umowy zapadnie decyzja, czy każdy moduł będzie realizowany. 

 

Ad. 8/  

Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) wyrażenia woli udziału w roli partnera przy wykonaniu zadania inwestycyjnego realizowanego  

w ramach Rozwoju Gminnej i Powiatowej Infrastruktury Drogowej na lata 2016 – 2019 (Gmina Nakło 

nad Notecią) 

 Pan Radosław Mrugowski, Przewodniczący Rady Powiatu, zapytał, czy są pytania lub uwagi  

do przedmiotowego projektu uchwały.  

 

Pytań i uwag nie było.  

 

Pan Radosław Mrugowski, Przewodniczący Rady Powiatu, odczytał projekt uchwały, a następnie poddał  

go pod głosowanie.  

 

Rada Powiatu Nakielskiego w obecności 21 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia woli 

udziału w roli partnera przy wykonaniu zadania inwestycyjnego realizowanego w ramach Rozwoju Gminnej  

i Powiatowej Infrastruktury Drogowej na lata 2016 – 2019, która została zapisana w rejestrze uchwał  

pod Nr XII/92/2015. 

 

b) wyrażenia woli udziału w roli partnera przy wykonaniu zadania inwestycyjnego realizowanego  

w ramach Rozwoju Gminnej i Powiatowej Infrastruktury Drogowej na lata 2016 – 2019 (Gmina Szubin) 

 Pan Radosław Mrugowski, Przewodniczący Rady Powiatu, zapytał, czy są pytania lub uwagi  

do przedmiotowego projektu uchwały.  

 

Pytań i uwag nie było.  

 

Pan Radosław Mrugowski, Przewodniczący Rady Powiatu, odczytał projekt uchwały, a następnie poddał  

go pod głosowanie.  
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Rada Powiatu Nakielskiego w obecności 21 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia woli 

udziału w roli partnera przy wykonaniu zadania inwestycyjnego realizowanego w ramach Rozwoju Gminnej  

i Powiatowej Infrastruktury Drogowej na lata 2016 – 2019, która została zapisana w rejestrze uchwał  

pod Nr XII/93/2015. 

 

c) wyrażenia woli udziału w roli partnera przy wykonaniu zadania inwestycyjnego realizowanego  

w ramach Rozwoju Gminnej i Powiatowej Infrastruktury Drogowej na lata 2016 – 2019 (Gmina Mrocza) 

 Pan Radosław Mrugowski, Przewodniczący Rady Powiatu, zapytał, czy są pytania lub uwagi  

do przedmiotowego projektu uchwały.  

 

Pytań i uwag nie było.  

 

Pan Radosław Mrugowski, Przewodniczący Rady Powiatu, odczytał projekt uchwały, a następnie poddał  

go pod głosowanie.  

 

Rada Powiatu Nakielskiego w obecności 21 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia woli 

udziału w roli partnera przy wykonaniu zadania inwestycyjnego realizowanego w ramach Rozwoju Gminnej  

i Powiatowej Infrastruktury Drogowej na lata 2016 – 2019, która została zapisana w rejestrze uchwał  

pod Nr XII/94/2015. 

 

d) zaciągnięcia i zabezpieczenia kredytu długoterminowego z przeznaczeniem na pokrycie deficytu 

budżetowego 

   Pan Radosław Mrugowski, Przewodniczący Rady Powiatu, zwrócił uwagę, że w paragrafie 1 uchwały jest błąd 

pisarski i powinien on brzmieć: „na pokrycie planowanego deficytu budżetowego". Następnie zapytał, czy są pytania lub 

uwagi do przedmiotowego projektu uchwały.  

 

Pytań i uwag nie było. 

  

 Pan Radosław Mrugowski, Przewodniczący Rady Powiatu, odczytał projekt uchwały, a następnie poddał  

go pod głosowanie.  

 

Rada Powiatu Nakielskiego w obecności 21 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zaciągnięcia  

i zabezpieczenia kredytu długoterminowego z przeznaczeniem na pokrycie deficytu budżetowego, która została 

zapisana w rejestrze uchwał pod Nr XII/95/2015. 

 

e) udzielenia przez Powiat Nakielski pomocy finansowej Gminie Sadki oraz zawarcia w tej sprawie 

umowy pomiędzy Powiatem Nakielskim a Gminą Sadki 
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 Pan Radosław Mrugowski, Przewodniczący Rady Powiatu, zapytał, czy są pytania lub uwagi  

do przedmiotowego projektu uchwały.  

 

Pytań i uwag nie było.  

 

 Pan Radosław Mrugowski, Przewodniczący Rady Powiatu, odczytał projekt uchwały, a następnie poddał  

go pod głosowanie.  

 

Rada Powiatu Nakielskiego w obecności 21 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie udzielenia przez 

Powiat Nakielski pomocy finansowej Gminie Sadki oraz zawarcia w tej sprawie umowy pomiędzy Powiatem 

Nakielskim a Gminą Sadki, która została zapisana w rejestrze uchwał pod Nr XII/96/2015. 

 

f) zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia przez Powiat Nakielski pomocy finansowej Gminie Nakło 

nad Notecią oraz zawarcia w tej sprawie umowy pomiędzy Powiatem Nakielskim a Gminą Nakło nad 

Notecią (usuwanie azbestu) 

 Pan Radosław Mrugowski, Przewodniczący Rady Powiatu, zapytał, czy są pytania lub uwagi  

do przedmiotowego projektu uchwały.  

 

Pytań i uwag nie było.  

 

 Pan Radosław Mrugowski, Przewodniczący Rady Powiatu, odczytał projekt uchwały, a następnie poddał  

go pod głosowanie.  

 

Rada Powiatu Nakielskiego w obecności 21 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie 

udzielenia przez Powiat Nakielski pomocy finansowej Gminie Nakło nad Notecią oraz zawarcia w tej sprawie umowy 

pomiędzy Powiatem Nakielskim a Gminą Nakło nad Notecią, która została zapisana w rejestrze uchwał  

pod Nr XII/97/2015. 

 

g) zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia przez Powiat Nakielski pomocy finansowej Gminie Nakło 

nad Notecią oraz zawarcia w tej sprawie umowy pomiędzy Powiatem Nakielskim a Gminą Nakło nad 

Notecią (ochrona powietrza) 

 Pan Radosław Mrugowski, Przewodniczący Rady Powiatu, zapytał, czy są pytania lub uwagi  

do przedmiotowego projektu uchwały.  

 

Pytań i uwag nie było.  

 

 Pan Radosław Mrugowski, Przewodniczący Rady Powiatu, odczytał projekt uchwały, a następnie poddał  

go pod głosowanie.  
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Rada Powiatu Nakielskiego w obecności 21 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie udzielenia przez 

Powiat Nakielski pomocy finansowej Gminie Nakło nad Notecią oraz zawarcia w tej sprawie umowy pomiędzy 

Powiatem Nakielskim a Gminą Nakło nad Notecią, która została zapisana w rejestrze uchwał pod Nr XII/98/2015. 

 

h) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej powiatu nakielskiego 

 Pan Radosław Mrugowski, Przewodniczący Rady Powiatu, zapytał, czy są pytania lub uwagi  

do przedmiotowego projektu uchwały.  

 

Pytań i uwag nie było.  

 

 Pan Radosław Mrugowski, Przewodniczący Rady Powiatu, odczytał projekt uchwały, a następnie poddał  

go pod głosowanie.  

 

Rada Powiatu Nakielskiego w obecności 21 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie 

uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej powiatu nakielskiego, która została zapisana w rejestrze uchwał  

pod Nr XII/99/2015. 

 

i) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu powiatu nakielskiego na rok 2015 

 Pan Radosław Mrugowski, Przewodniczący Rady Powiatu, oddał głos Panu Tomaszowi Miłowskiemu, 

Staroście Nakielskiemu. 

 Pan Tomasz Miłowski, Starosta Nakielski poinformował, że w imieniu Zarządu Powiatu Nakielskiego chciałby 

wnieść autopoprawkę do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu powiatu nakielskiego na rok 

2015, skierowanej do rozpatrzenia przez Radę Powiatu na XII sesji. Autopoprawka polega na tym, że w paragrafie 8 uchwały 

zmieniającej pojawił się ustęp 2 i stwierdzenie: „sfinansowanie planowanego deficytu budżetu w kwocie 1.000.000,00 zł". 

 Pan Radosław Mrugowski, Przewodniczący Rady Powiatu, zapytał, czy są pytania lub uwagi  

do przedmiotowego projektu uchwały.  

 Pani Anna Maćkowska, Radna Rady Powiatu, poinformowała, że chce wrócić do pewnego tematu, ponieważ 

przed chwilą Rada Powiatu podjęła uchwałę będącą zgodą na kredyt, który pokryje deficyt oświatowy i wiadomo, że istnieją 

duże problemy związane z oświatą. Powiedziała, że w załączniku nr 3 do uchwały, w punkcie 20 „Przebudowa (remont) 

budynku po Telekomunikacji" zapewniona jest kwota 200.000 zł. Zapytała, czy Zarząd Powiatu rozpatruje możliwość 

projektowania tego budynku, pomijając dobudowę sali konferencyjnej, która, o ile dobrze pamięta, będzie kosztowała  

około 1 mln zł. Pani Radna Maćkowska powiedziała, że uważa, iż obecnie jest to zbędny wydatek. Wyjaśniła,  

że nie ma na myśli projektu, lecz ogólnie planowanie budowy i rozbudowywanie na zasadzie budowy sali konferencyjnej,  

bo jest to nie na miejscu, kiedy istnieją inne problemy i kłopoty finansowe. Powiedziała, że konferencje można organizować 

w różnych innych miejscach i na pewno nie będą to jakieś wielkie koszty. Zapytała, czy Zarząd Powiatu w ogóle myślał  

o różnych projektach, żeby porównać koszty przebudowy. 

 Pan Tomasz Miłowski, Starosta Nakielski, odpowiedział, iż Pan Skarbnik na komisjach tłumaczył,  

że uchwała jest asekuracyjna i   być może nie będzie potrzeby zaciągania kredytu. Stwierdził, że analizowane są wydatki 
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tegorocznego budżetu, który przygotowany był w ubiegłym roku. Przypomniał, że po uwzględnieniu obniżenia subwencji 

oświatowej o 800 000 zł wykorzystano jeszcze nadwyżkę z roku poprzedniego, natomiast zmniejszające się wpływy  

z podatku dochodowego i brak innych dochodów spowodowały, że na wszelki wypadek Rada Powiatu podjęła taką uchwałę. 

W odpowiedzi na pytanie dotyczące budowy sali konferencyjnej Pan Starosta powiedział, że uważa, iż biednego nie stać  

na budowanie na raty, czy etapami. Podkreślił, że sesja odbywa się w budynku Przystani Powiat Nakielski, tj. budynku,  

za który przyznano Powiatowi Nakielskiemu trofea w konkursach, budynku, który wszyscy chwalą i cieszą się, że coś  

na miarę XXI wieku powstało na wjeździe do Nakła nad Notecią. Dodał, że na centralną część miasta patrzą 

perspektywicznie, gdyż jest to część, która może stanowić taką powiatową strefę w Nakle nad Notecią. Wyjaśnił, że zaczyna 

się ona budynkiem Liceum Ogólnokształcącym im. Bolesława Krzywoustego. Obok marketu Biedronka stoi internat (który 

chcą jeszcze w tej kadencji, przy pozyskaniu środków zewnętrznych, poddać termomodernizacji i wpisać w tę architekturę). 

Dalej jest sala gimnastyczna Zespołu Szkół Żeglugi Śródlądowej, a za nią budynek po Telekomunikacji. Pan Starosta zwrócił 

uwagę, że niektórzy podejmują decyzje takie, jak w Bydgoszczy, gdzie budynek dworca kolejowego, zbudowany na końcu lat 

70-tych czy początku lat 80-tych całkowicie zburzono i zbudowano na tym miejscu coś całkiem nowego. Zaakcentował,  

że sprawa potencjalnej nadbudowy była mocno analizowana i postanowiono, że nie będzie nadbudowywana cała wyższa 

część budynku. Powiedział, że jest to okazja, aby w centrum Nakła stworzyć sale, które są niezbędne. Pan Starosta 

przypomniał, że w budynku po Telekomunikacji docelowo mają znaleźć swoją siedzibę skonsolidowany Wydział Geodezji  

i Gospodarki Nieruchomościami, Wydział Architektury i Budownictwa, a także Wydział Środowiska. Wyjaśnił,  

że w wydziałach tych odbywają się różne duże spotkania, które wymagają odpowiedniego pomieszczenia. Poinformował,  

że o ile uda się zrealizować ten projekt (dodał, że z projektu się nie wycofają i że projekt jest na ukończeniu), to powstanie 

sala z osobną klatką schodową, która może być otwierana również w soboty i w niedziele, gdyż będzie miała również służyć 

mieszkańcom powiatu. Pan Starosta przypomniał, że w tej części miasta Powiat Nakielski nie ma takiej sali. Stwierdził,  

że chociaż udaje się przeprowadzić sesje Rady Powiatu w sali nawigacyjnej w budynku Przystani, to tamta sala służyłaby nie 

tylko Radzie, nie tylko urzędnikom, ale wszystkim mieszkańcom. Obiecał, że znając sytuację budżetową, będą robić 

wszystko, aby na tę budowę pozyskać jak największe środki zewnętrzne. Pan Starosta powiedział, że na termomodernizację 

policzona jest kwota 2 - 2,5 mln i jeżeli będzie patrzyło się na sprawę globalnie, jako na element rewitalizacji tej części 

miasta, to planują również na to otrzymać środki finansowe. Na zakończenie wypowiedzi oznajmił, że pierwsza, symboliczna 

łopata nie została jeszcze wkopana i można na ten temat dyskutować, ale wydaje mu się, że jeżeli nie teraz, to do tego już 

się nigdy nie wróci. 

 Pan Jarosław Warmke, Radny Rady Powiatu, zapytał, czy nie lepiej wykorzystać te środki na modernizację 

internatu Liceum Ogólnokształcącego w Nakle nad Notecią. Powiedział, że z tego internatu korzystają uczniowie Zespołu 

Szkół Żeglugi Śródlądowej. Poinformował, że dyrektor tej szkoły mówił w czasie wizytacji, że mógłby przyjąć 10 - 15 uczniów 

więcej, ale brakuje miejsc noclegowych. Pan Radny Warmke dodał, że w liceum wykonano bardzo dużą renowację auli,  

z której Rada Powiatu mogłaby korzystać, ale konieczna jest tam wymiana okien, gdyż jeżeli nie zrobi się tego teraz,  

to mogą zostać zniszczone te prace konserwatorskie, które zostały do tej pory wykonane. Zaapelował, aby dokończyć prace 

w liceum zamiast zaczynać kolejną inwestycję. 

 Pan Tomasz Miłowski, Starosta Nakielski, powiedział, że jest kilka wątków w tym pytaniu i że zacznie od tematu 

internatu. Oznajmił, że doskonale sobie zdaje sprawę z problemu, bo jest po spotkaniach z panem dyrektorem oraz  

po obejściu dokładnym internatu. Poinformował, że w pierwszym etapie zmian w internacie chcą uzyskać kilkanaście miejsc 

dodatkowych. Zostaną stworzone dodatkowe pokoje z jednej świetlicy i za półtora roku z mieszkania, które jest zajmowane 

przez jednego z nauczycieli. Dodał, że cały projekt termomodernizacji chcą włączyć do jednego dużego projektu, który 

będzie dotyczył Zespołu Szkół Żeglugi Śródlądowej jako Centrum Kształcenia Zawodowego. Powiedział, że wie, iż jest 
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problem miejsc noclegowych dla uczniów, m.in. dla uczniów Technikum Żeglugi Śródlądowej, a wiadomo, że na takiego 

ucznia roczna subwencja wynosi nie 5.200 zł, a 22.000 zł. Pan Starosta zaakcentował, że jest mu bliski ten temat  

i uważa, że Zespół Szkół Żeglugi Śródlądowej jest wizytówką Powiatu Nakielskiego, bo to szkoła, która jest rozpoznawalna  

w całym kraju. Istnieją tylko dwie takie szkoły. Zapewnił, że internat na pewno będzie podlegał modernizacji i chcą na ten 

jeden globalny wniosek dotyczący Zespołu Szkół Żeglugi Śródlądowej pozyskać pieniądze. Oznajmił, że nie może tak być, 

że środki, które są przewidywane na szkolnictwo zawodowe wkłada się w jedną szkołę, bo rozwijać mają się wszystkie 

szkoły zawodowe, a Zespół Szkół Żeglugi Śródlądowej w sposób szczególny, bo jest to szkoła rozpoznawalna. Dodał,  

że gdy przyjeżdżają do Nakła nad Notecią konsultanci w ramach różnych strategii z Urzędu Marszałkowskiego, to mówią,  

że wyróżnikiem Powiatu Nakielskiego są Noteć, Przystań Powiat Nakielski i właśnie Zespół Szkół Żeglugi Śródlądowej. 

Odnosząc się do pytania dotyczącego auli w nakielskim liceum, Pan Starosta powiedział, że jest to sprawa bardzo istotna. 

Przypomniał, że te freski mają większe znaczenie, są ładniejsze niż te, które odzyskano przy Placu Wolności w Bydgoszczy. 

Wyjaśnił, że zabiegali o znacznie większe środki na 2015 rok z Urzędu Marszałkowskiego, a dostali tylko 30 000 zł i musieli 

dołożyć znaczną kwotę ze środków własnych. Odnośnie wymiany okien Pan Starosta powiedział, że to są bardzo duże 

pieniądze. Oznajmił, że nie zna szczegółów, czy ta wymiana konieczna jest już teraz. Dodał, że następny etap nie będzie 

uruchamiany, dopóki nie będą mieli finansowania zewnętrznego. 

 Pan Radosław Mrugowski, Przewodniczący Rady Powiatu przypomniał, że radni Rady Powiatu mają teraz 

przegłosować uchwałę dotyczącą zmian w budżecie na 2015 rok. Zaznaczył, że oczywiście te wszystkie sprawy są bardzo 

ważne i aktualne, ale są tak daleko idące, że dotyczą przyszłorocznego budżetu. 

 Pan Piotr Hemmerling, Radny Rady Powiatu stwierdził, że za tymi liczbami są konkretne przedsięwzięcia  

i o tych przedsięwzięciach radni chcą trochę więcej usłyszeć. Powiedział, że ma dwa pytania do Pana Starosty. Przypomniał, 

że Pan Starosta, wyjaśniając kwestię inwestycji Sali, użył sformułowania, że w czasie wolnym sala będzie służyła 

społeczeństwu. Poprosił, aby Pan Starosta trochę bardziej rozwinął tę myśl. Drugie pytanie Pana Radnego Hemmerlinga 

dotyczyło ilości miejsc parkingowych przy tej inwestycji. Powiedział, że o ile się orientuje w topografii tego miejsca,  

to nie bardzo jest tam miejsce do zaparkowania pojazdów. 

 Pan Tomasz Miłowski, Starosta Nakielski, odpowiedział, że jest projekt zmian otoczenia budynku na ulicy 

Gimnazjalna 10. Poinformował, że kilka dni temu odbyła się tam inspekcja. Oznajmił, że zlikwidowane będą zbędne 

opłotowania, ogrodzenia, m. in. to oddzielające salę gimnastyczną od placu. Przypomniał, że we wcześniejszej wypowiedzi 

wspomniał o tym, iż klatka schodowa z windą dla osób niepełnosprawnych spowoduje, że ta sala będzie mogła być 

użytkowana nie tylko na potrzeby urzędnicze. Dodał, że na zachodzie Europy buduje się teraz tak (najczęściej  

w partnerstwie publiczno-prywatnym), że na przykład w sali urzędowej ze ściany wysuwa się cały szpaler siedzeń  

i powstaje kino studyjne. Wyjaśnił, że chodzi o to, aby sala w tym miejscu była wykorzystywana jak najlepiej, tak, jak 

wykorzystywane są pomieszczenia na Przystani Powiat Nakielski. Następnie Pan Starosta wrócił do tematu miejsc 

parkingowych mówiąc, że odbyły się rozmowy z firmą Orange, z działem energetyki, w wyniku których będzie zlikwidowany 

budynek na wprost wjazdu, tam gdzie znajduje się dzisiaj agregat. Wyjaśnił, że agregat zostanie zamieniony na specjalną 

baterię, która mieści się w piwnicach, które są wykorzystywane przez firmę Orange. Poinformował, że dzięki temu uzyskane 

zostaną dodatkowe miejsca parkingowe. Dodał, że kilka miejsc parkingowych znajdzie się też od ulicy Gimnazjalnej, wzdłuż 

budynku, gdyż drzewa, które tam rosną zostaną usunięte. 

 Pan Ryszard Bagnerowski, Radny Rady Powiatu, zabrał głos mówiąc, że jest na sali 4 radnych, którzy  

od momentu powstania powiatu uczestniczyli w jego rozwoju. Oznajmił, że Starostwo Powiatowe w Nakle nad Notecią jest 

trochę „wędrownicze”, gdyż miało kilka siedzib. Przypomniał, że jego pierwsza siedziba mieściła się na ulicy Młyńskiej,  

w budynku RUCH-u. Następne siedziby były na ulicy Dąbrowskiego w spółdzielni mieszkaniowej i tam gdzie teraz jest Dom 
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Pomocy Społecznej. Wspominał, iż mówiono, że jak siedziba Starostwa będzie w budynku na ulicy Dąbrowskiego,  

to naprawdę już wystarczy. Powiedział, że ten powiat powstał na bazie dwóch powiatów: na bazie Wyrzyska, gdzie  

są budynki powiatowe i na bazie Szubina, gdzie także są budynki powiatowe. Oznajmił, że w Nakle nad Notecią budynków 

typowo powiatowych dla działań, które stale się powiększają, nie ma. Pan Radny powiedział, że wspiera tych, którzy myślą  

o oszczędnościach. Szczególnie cieszy się, że radni związani z oświatą mówią, że trzeba zdobyć informacje o tym,  

co będzie działo się w przyszłości w oświacie, ale trzeba też myśleć o siedzibie. Przypomniał, że kiedyś twierdził, będąc 

lokalnym patriotą, że sporo rzeczy powinno być w gminach. Teraz jednak, gdy tak wiele można załatwić za pośrednictwem 

Internetu, bez wychodzenia z domu, doszedł do wniosku, że wszystko powinno być bardziej scentralizowane w powiecie. 

Dodał, że w budynku Przystani nie wszystko można zrealizować i dlatego uważa, że nie należy schodzić z tego projektu, 

który jest. Tym bardziej, że budynek ma służyć nie tylko jako siedziba Powiatu Nakielskiego, ale przede wszystkim ma służyć 

mieszkańcom. Na zakończenie wypowiedzi dodał, że można projekt przemyśleć, ale z niego nie rezygnować, ponieważ, tak 

jak Pan Starosta powiedział, jeżeli nie zrobi się tego teraz to znowu trzeba będzie szukać sali,. 

 Pan Jarosław Schultz, Radny Rady Powiatu powiedział, że chciałby złożyć wniosek formalny o zamknięcie 

dyskusji, gdyż są to dywagacje dotyczące bardziej przyszłości. 

 Pan Radosław Mrugowski, Przewodniczący Rady Powiatu, stwierdził, że rola przewodniczącego nie jest łatwą 

rolą. Jako przewodniczący chciałby, żeby każdy mógł mieć możliwość wypowiedzenia się. Niestety, choć wypowiedzi 

radnych podyktowane są troską o oświatę i inne ważne kwestie, to rzeczywiście wchodzą one w temat przyszłorocznego 

budżetu. 

 

Więcej uwag nie było. 

 

 Pan Radosław Mrugowski, Przewodniczący Rady Powiatu, odczytał projekt uchwały, a następnie poddał  

go pod głosowanie.  

 

Rada Powiatu Nakielskiego w obecności 21 radnych przy 18 głosach "za", 0 głosach "przeciw" i 3 głosach 

"wstrzymujących się" podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu powiatu nakielskiego  

na rok 2015, która została zapisana w rejestrze uchwał pod Nr XII/100/2015. 

 

 Pan Radosław Mrugowski, Przewodniczący Rady Powiatu, ogłosił 10 minut przerwy w obradach sesji.  

Po wznowieniu obrad, Rada Powiatu kontynuowała procedowanie nad projektami uchwał. 

 

j) zmieniająca uchwałę w sprawie przekazania w 2015 roku środków finansowych w wysokości 126.177 

złotych na Fundusz Wsparcia Państwowej Straży Pożarnej Województwa Kujawsko – Pomorskiego  

z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu samochodu operacyjnego techniczno-

kwatermistrzowskiego w wysokości 85.500,00 zł i środków na bieżącą działalność komendy  

w wysokości 40.677 złotych 

 Pan Radosław Mrugowski, Przewodniczący Rady Powiatu, zapytał, czy są pytania lub uwagi  

do przedmiotowego projektu uchwały.  

 

Pytań i uwag nie było.  
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 Pan Radosław Mrugowski, Przewodniczący Rady Powiatu, odczytał projekt uchwały, a następnie poddał  

go pod głosowanie.  

 

Rada Powiatu Nakielskiego w obecności 20 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie przekazania w 2015 

roku środków finansowych w wysokości 126.177 złotych na Fundusz Wsparcia Państwowej Straży Pożarnej 

Województwa Kujawsko – Pomorskiego z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu samochodu operacyjnego 

techniczno – kwatermistrzowskiego w wysokości 85.500,00 zł i środków na bieżącą działalność komendy  

w wysokości 40.677 złotych, która została zapisana w rejestrze uchwał pod Nr XII/101/2015. 

 

k) rozpatrzenia skargi na Starostę Nakielskiego i Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Nakle nad Notecią 

 Pan Radosław Mrugowski, Przewodniczący Rady Powiatu, zapytał, czy są pytania lub uwagi  

do przedmiotowego projektu uchwały.  

 

Pytań i uwag nie było.  

 

 Pan Radosław Mrugowski, Przewodniczący Rady Powiatu, odczytał projekt uchwały, a następnie poddał  

go pod głosowanie.  

 

Rada Powiatu Nakielskiego w obecności 20 radnych, przy 17 głosach "za" i 3 "wstrzymujących się" podjęła uchwałę 

w sprawie rozpatrzenia skargi na Starostę Nakielskiego i Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Nakle nad Notecią, która została zapisana w rejestrze uchwał pod Nr XII/102/2015. 

 

Ad. 9/ 

Interpelacje i zapytania radnych.   

 Pan Zbigniew Sabaciński, Radny Rady Powiatu, zapytał o realizację interpelacji, którą składał w czerwcu 2015 

roku. Wyjaśnił, iż chodzi o wykonanie piłkochwytów na „Orliku” przy Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych im. prof. Emila 

Chroboczka w Szubinie. Przypomniał, że nieopodal jest też Zespół Szkół Specjalnych oraz placówka szkolno-wychowawcza. 

Zaznaczył, iż sygnalizował już, że problem polega na tym, że niszczone są uprawy w ogródku sąsiadującym z boiskiem. 

Poza tym piłki wpadają na prywatne posesje. Pan Radny zapytał, czy byłaby możliwość wykonania tych piłkochwytów 

jeszcze w tym roku. Stwierdził, że problem ten trzeba załatwić. Oznajmił, iż ciągle mają nieprzyjemności z powodu piłek 

wypadających poza ogrodzenie.      

 Pan Adam Tchórzewski, Radny Rady Powiatu, powiedział, że jako radni dysponują pismami, które budzą 

niepokój. Wyjaśnił, iż chodzi o I Liceum Ogólnokształcące im. Stanisława Wyspiańskiego w Szubinie. Oznajmił, że takie 

podmioty jak Stowarzyszenie Młody Szubin, rodzice, proboszcz Parafii p.w. Św. Andrzeja Boboli w Szubinie pytają,  

czy to prawda, że szubińskie liceum może być zamknięte. Pan Radny poprosił Pana Starostę o opinię w tej sprawie.   

 Pan Jarosław Warmke, Radny Rady Powiatu, zgłosił trzy interpelacje. Pierwsza z nich dotyczyła kwestii 

realizowanego w latach ubiegłych programu likwidacji barier architektonicznych, technicznych i w komunikowaniu się  

w placówkach oświatowych. Stwierdził, iż informację w ww. zakresie mieli otrzymać w miesiącu październiku br. Poprosił, 
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aby taka informacja została przygotowana na najbliższą sesję. Druga interpelacja Pana Radnego Warmke dotyczyła 

problemu w zakresie możliwości skorzystania przez osoby bezdomne z łazienek (toalety i prysznica). Przypomniał,  

że sprawą tą zajmowała się Komisja Bezpieczeństwa i Porządku. Pan Radny poprosił, aby w budżecie na 2016 rok 

zabezpieczyć środki na dofinansowanie dla gmin, które podejmą się realizacji zadania polegającego na zorganizowaniu 

miejsc, gdzie będzie można skorzystać z toalety i prysznica. Trzecia interpelacja Pana Radnego Jarosława Warmke 

dotyczyła tematu realizacji budowy chodników w ciągu dróg powiatowych. Powiedział, że mieszkaniec wsi Gorzeń zgłosił 

problem niedokończenia chodnika od  leśnictwa w kierunku tartaku. Poprosił, aby na ww. odcinku został wykonany chodnik.  

 

Ad. 10/ 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

 Pan Tomasz Miłowski, Starosta Nakielski, w pierwszej kolejności ustosunkował się do interpelacji złożonej przez 

Pana Radnego Zbigniewa Sabacińskiego. Poinformował, że intensywnie poszukiwali środków, aby nie występować o kredyt. 

Z tego względu nie rozszerzali działań Powiatu o nowe zadania w bieżącym roku szkolnym. Poprosił o tolerancję wobec 

takiej postawy. Stwierdził, że być może te piłkochwyty nie byłyby drogie, ale na dzień dzisiejszy mocno analizują wydatki. 

Zaznaczył, że Pan Radny Sabaciński otrzyma odpowiedź na piśmie. Zadeklarował, że wydatek w ww. zakresie zostanie 

uwzględniony w budżecie na 2016 rok. Następnie Pan Starosta odniósł się do interpelacji złożonej przez Pana Radnego 

Adama Tchórzewskiego. Stwierdził, że na temat sytuacji w LO w Szubinie trwa dyskusja. Oznajmił, iż trudno nie podejmować 

rozmów, skoro pojawiają się problemy. Zaznaczył, iż dysponuje pismami, o których wspomniał Pan Radny Tchórzewski. Pan 

Starosta powiedział, iż ceni sobie to, że ze strony mieszkańców i różnych instytucji jest tak duże zainteresowanie 

funkcjonowaniem szubińskiego liceum. Podkreślił, iż oficjalnie nikt nie mówił o likwidacji I Liceum Ogólnokształcące  

im. Stanisława Wyspiańskiego w Szubinie. Na dowód tego odczytał odpowiedź z dnia 19 października 2015 roku kierowaną 

do Pani Elżbiety Kłosowskiej-Hilscher, Dyrektora I Liceum Ogólnokształcące im. Stanisława Wyspiańskiego w Szubinie:  

„W odpowiedzi na pismo z 7 października br., zawierające troskę o przyszłość I Liceum Ogólnokształcącego im. Stanisława 

Wyspiańskiego w Szubinie, poparte innymi głosami, wyrażonymi na piśmie, pragnę poinformować, że Rada Powiatu 

Nakielskiego w dniu 30 września br. podjęła uchwałę w sprawie przystąpienia do opracowania „Strategii rozwoju oświaty 

powiatu nakielskiego na lata 2016-2023”. Zatem nie można mówić, na tym etapie, o likwidacji lub przekształceniu 

jakiejkolwiek placówki/szkoły, czy nawet o szeroko pojętej reorganizacji powiatowej oświaty. Zarząd Powiatu Nakielskiego 

bardzo wnikliwie analizuje nabór do wszystkich szkół, bierze pod uwagę potrzeby środowisk lokalnych i wspiera inicjatywy 

rad pedagogicznych w rozszerzaniu i wzbogacaniu oferty edukacyjnej. Do takich inicjatyw należy niewątpliwie umożliwienie 

szubińskiej młodzieży kształcenie się w oddziale o profilu pożarniczym. I Liceum Ogólnokształcące im. Stanisława 

Wyspiańskiego w Szubinie jest dla Zarządu Powiatu Nakielskiego oraz dla Rady Powiatu Nakielskiego szkołą bardzo ważną, 

o czym może świadczyć podjęta kilka lat temu decyzja o budowie nowoczesnej sali gimnastycznej, która miała być jednym  

z czynników zachęcających absolwentów gimnazjów do wyboru szkoły w Szubinie, a nie w niedalekiej Bydgoszczy. Tak się 

jednak nie stało – ani sala, ani termomodernizacja budynku, połączona z wykonaniem efektownej elewacji, ani nowy profil 

nie przyniosły oczekiwanego efektu, o czym świadczy zmniejszająca się z roku na rok liczba uczniów i liczba oddziałów 

szubińskiego liceum. Wszystkie szkoły prowadzone przez powiat nakielski mają wieloletnie tradycje i są niezwykle istotne dla 

mieszkańców nie tylko miejscowości, w których funkcjonują, ale dla całego powiatu nakielskiego. Mogę zapewnić,  

że decyzje, które stoją przed samorządem powiatowym, będą poprzedzone skrupulatną i niezwykle istotną analizą oraz 

szeroką dyskusją społeczną.”. Pismo to w imieniu Zarządu Powiatu Nakielskiego podpisał Starosta Nakielski, Pan Tomasz 
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Miłowski. Pan Starosta przyznał, że Dyrektor Liceum Ogólnokształcące w Szubinie oraz Rada Pedagogiczna są aktywni  

i szukają nowych rozwiązań. Stwierdził, że im więcej się tych rozwiązań pojawi, tym ciekawsza będzie dyskusja. Być może 

podjąć będzie można jakieś decyzje co do przyszłości funkcjonowania szubińskiego liceum. Na koniec Pan Starosta 

ustosunkował się do interpelacji złożonych przez Pana Radnego Jarosława Warmke. Powiedział, że jeżeli chodzi  

o informację na temat realizacji programu likwidacji barier architektonicznych, technicznych i w komunikowaniu się  

w placówkach oświatowych, to materiał w ww. zakresie zostanie przygotowany i przedłożony radnym w listopadzie  

br. Stwierdził, że jeżeli chodzi o drugą sprawę, którą podniósł Pan Radny Warmke, to rzeczywiście jako Starosta Nakielski 

dysponuje takim narzędziem jak Komisja Bezpieczeństwa i Porządku. Za pomocą tego instrumentu mogą występować  

do włodarzy gmin, kierowników służb i inspekcji w różnych sprawach, które dotyczą mieszkańców powiatu. Pan Starosta 

zaznaczył, że problem braku miejsca, gdzie osoby bezdomne mogłyby skorzystać z toalety, prysznica, był już przez Komisję 

Bezpieczeństwa i Porządku omawiany. Zwrócił uwagę, iż informacja w tym zakresie została przekazana w formie wniosków 

do burmistrzów. Nadmienił, iż za kilka dni odbędzie się kolejne posiedzenie Komisji Bezpieczeństwa i Porządku, w związku  

z czym zapytają jak wygląda realizacja ww. wniosków. Pan Starosta powiedział, iż problem braku miejsc, gdzie osoby 

bezdomne mogłyby załatwić potrzeby higieniczno-sanitarne, jest tym bardziej ważny, ponieważ zbliża się zima. Jeszcze raz 

zapewnił, iż dopyta o tę sprawę na posiedzeniu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. Na koniec Pan Starosta ustosunkował 

się do interpelacji Pana Jarosława Warmke w sprawie budowy chodnika na terenie gminy Nakło nad Notecią. Poinformował, 

że w sumie na chodniki w budżecie powiatu była przeznaczona kwota 250.000,00 zł. Stwierdził, iż dopyta Pana Dyrektora 

Bartosza Lamprechta o możliwość przedłużenia chodnika, o którym wspomniał Pan Radny. Przyznał, iż zdaje sobie sprawę 

z tego, że jest to pilna sprawa i zadeklarował, że jeżeli zostaną jakieś środki z zadań polegających na budowie chodników, 

które zostały przyjęte do realizacji w ramach budżetu na 2015 rok, to zostaną one przeznaczone właśnie na budowę 

chodnika łączącego Gorzeń z tartakiem.   

 

Ad. 11/ 

Wnioski i oświadczenia radnych. 

 Pan Zbigniew Sabaciński, Radny Rady Powiatu, zwrócił uwagę, iż dzisiaj zajmowali się ważnym tematem, jakim 

niewątpliwie jest oświata powiatowa. Zaznaczył, że sprawę szubińskiego liceum zasygnalizował już w interpelacji Pan Radny 

Adam Tchórzewski. Wyjaśnił, iż chodzi tutaj o pisma do Zarządu Powiatu od Dyrekcji Liceum Ogólnokształcącego  

w Szubinie, Rady Pedagogicznej, rady rodziców, proboszcza Parafii p.w. Św. Andrzeja Boboli, stowarzyszenia Młody Szubin  

itd. Powiedział, że część środowiska szubińskiego jest wyraźnie zaniepokojona przyszłością funkcjonowania Liceum 

Ogólnokształcącego im. Stanisława Wyspiańskiego w Szubinie. Pan Radny podkreślił, iż o tej sprawie dyskutowali już  

na ostatnim posiedzeniu Komisji Edukacji, Promocji i Sportu. W związku z powyższym Pan Zbigniew Sabaciński jako 

Przewodniczący Komisji Edukacji i Sportu poprosił Radę Powiatu o wyrażenie zgody na spotkanie Komisji Edukacji, Promocji 

i Sportu Rady Powiatu Nakielskiego z Komisją Oświaty, Kultury i Sportu Rady Miejskiej w Szubinie. Zaznaczył, iż wnioskuje 

o to na podstawie § 88 ust. 2 statutu Powiatu Nakielskiego. Wyjaśnił, iż w rocznym planie pracy komisji nie zostało 

przewidziane takie spotkanie i to Rada, której komisja jest podległa w całej rozciągłości, może wyrazić zgodę na podjęcie 

przez komisję określonych działań. Pan Radny Sabaciński powiedział, że spotkanie z komisją merytoryczną Rady Miejskiej 

w Szubinie ma dotyczyć kwestii przyszłości Liceum Ogólnokształcącego w Szubinie. Stwierdził, iż w tej sprawie rozmawiał 

już wstępnie z Przewodniczącą Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Rady Miejskiej w Szubinie, Panią Wiolettą Borys-

Stachowiak, która również wstępnie wyraziła zgodę na takie spotkanie. Podkreślił, iż chciałby, aby w tym spotkaniu wzięli  
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także udział Starosta Nakielski, Burmistrz Szubina, osoby, które odpowiadają za oświatę zarówno w powiecie, jak i w gminie 

oraz radni powiatowi z terenu gminy Szubin. Pan Radny oznajmił, że spotkanie to miałoby być podwaliną pod mającą 

powstać strategię oświaty powiatu nakielskiego. Zwrócił uwagę, że jako przedstawiciele środowiska szubińskiego są głęboko 

zaniepokojeni losami funkcjonującego na terenie gminy Liceum Ogólnokształcącego. Jeszcze raz poprosił Radę o wyrażenie 

zgody na to, aby mogło dojść do spotkania komisji merytorycznych dwóch ww. samorządów. Stwierdził, iż spotkanie  

to pozwoli na zdiagnozowanie sytuacji, wypracowanie wspólnych rozwiązań. Chodzi o to, aby niepotrzebnie nie pojawiały się 

wokół tego tematu jakieś plotki. Dodał, że samorządowi gminnemu również powinno zależeć na tym, aby Liceum 

Ogólnokształcące w Szubinie rozwijało się.   

 Pan Ryszard Bagnerowski, Radny Rady Powiatu, stwierdził, iż chciałby odnieść się do wystąpienia jednego  

z byłych posłów, ponieważ w dniu wczorajszym w jednej ze stacji telewizyjnych politycy wypowiadali się na temat aktualnej 

sytuacji politycznej. W tym miejscu Pan Radny pogratulował reprezentantom zwycięskiej partii. Zwrócił uwagę, iż nie 

wszyscy zdają sobie sprawę z tego, że dzisiaj rozmawiają o budżecie, który przygotowała poprzednia koalicja. Rada nowej 

kadencji musi go teraz realizować (może dokonać tylko niewielkich zmian). Pan Radny powiedział, że obecnie są przed 

etapem przygotowania budżetu na 2016 rok. Zwrócił uwagę, że ugrupowania przygotowują program działań inwestycyjno-

gospodarczych na okres 4 lat. Z uwagi na to wybory odbywają się co 4 lata. Zaznaczył, że w dniu wczorajszym były poseł 

Pan Leszek Miller twierdził, że trzeba przygotować się do wcześniejszych wyborów samorządowych. Pan Radny 

Bagnerowski oznajmił, iż w związku z tym, że pojawia się taka perspektywa, to należałoby raczej budżet w zakresie 

planowanych do realizacji inwestycji przygotować maksymalnie na okres jednego roku. Jeszcze raz podkreślił, że obecna 

koalicja ma program rozwoju powiatu przygotowany na 4 lata. Stwierdził, że wobec tego warto byłoby dowiedzieć się  

u źródła, tj. w Kancelarii Sejmu, jak się ma sprawa, jeżeli chodzi o temat wyborów samorządowych.    

 Pan Adam Tchórzewski, Radny Rady Powiatu, powiedział, że Pan Leszek Miller nie będzie miał wpływu  

na termin kolejnych wyborów samorządowych. Następnie podziękował mieszkańcom powiatu nakielskiego za udział  

w wyborach parlamentarnych w dniu 25 października 2015 roku. Szczególne podziękowania złożył tym, którzy zdecydowali 

się swój głos oddać na kandydatów Prawa i Sprawiedliwości. Pan Radny Adam Tchórzewski pogratulował również radnym 

Panu Piotrowi Hemmerlingowi i Wojciechowi Bethke osiągnięcia dobrych wyników w ubiegłotygodniowych wyborach 

parlamentarnych.   

 Pan Radosław Mrugowski, Przewodniczący Rady Powiatu, wrócił do tematu wniosku Pana Radnego Zbigniewa 

Sabacińskiego dotyczącego wyrażenia zgody na spotkanie merytorycznych komisji samorządu powiatu nakielskiego oraz 

samorządu gminy Szubin. Przypomniał, że na spotkaniu tym ma być omawiana przyszłość funkcjonowania Liceum 

Ogólnokształcącego im. Stanisława Wyspiańskiego w Szubinie. W celu usankcjonowania podejmowanych działań, Pan 

Przewodniczący przytoczył § 88 statutu Powiatu Nakielskiego: „1. Komisje mogą odbywać wspólne posiedzenia. 2. Komisje 

za zgoda rady mogą podejmować współpracę z odpowiednimi komisjami innych powiatów, zwłaszcza sąsiadujących,  

a ponadto z innymi podmiotami, jeżeli jest to uzasadnione przedmiotem ich działalności.”. Wobec powyższego Pan 

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek Pana Radnego Zbigniewa Sabacińskiego. 

 

Rada powiatu Nakielskiego w obecności 20 radnych jednogłośnie przychyliła się do wniosku Pana Radnego 

Zbigniewa Sabacińskiego w sprawie organizowania spotkania Komisji Edukacji, Promocji i Sportu Rady Powiatu 

Nakielskiego z Komisją Oświaty, Kultury i Sportu rady Miejskiej w Szubinie.  
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Ad. 12/ 

Wolne wnioski. 

 Pan Radosław Mrugowski, Przewodniczący Rady Powiatu, poinformował Radę, że na jego ręce wpłynęło kilka 

pism. Powiedział, że pierwsze z nich dotyczy budowy na terenie Szubina wieży strunobetonowej na potrzeby regionalnej 

sieci szerokopasmowej /pismo stanowi załącznik do niniejszego protokołu sesji/. Oznajmił, że kolejne pismo to skarga  

na bezczynność Starosty Nakielskiego oraz Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego /pismo stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu sesji/. Pan Przewodniczący zaproponował przekazanie ww. skargi do rozpoznania przez Komisję 

Rewizyjną Rady Powiatu Nakielskiego. 

 

Rada Powiatu Nakielskiego w obecności 20 radnych przy 17 głosach „za”, 2 głosach „przeciw”, 1 głosie 

„wstrzymującym się” skierowała skargę do rozpoznania przez Komisję Rewizyjną.  

Pan Radosław Mrugowski, Przewodniczący Rady Powiatu, poinformował Radę, że na jego ręce wpłynął także 

materiał pn.: „Ocena bezpieczeństwa sanitarnego powiatu nakielskiego za I półrocze 2015 roku.” /materiał stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu sesji/. Na koniec Pan Przewodniczący ponownie zwrócił uwagę na niedoskonałość systemu 

nagłośnieniowego w sali, w której odbywa się sesja. Stwierdził, iż ma to istotny wpływ na obniżenie rangi obrad sesji  

co do merytoryczności i powagi dyskusji. Oznajmił, iż jest głęboko przekonany, że kolejna sesja Rady Powiatu Nakielskiego 

będzie odbywała się w znacznie lepszych warunkach, jeżeli chodzi o nagłośnienie. 

  

Ad. 13/ 

Zakończenie obrad. 

Pan Radosław Mrugowski, Przewodniczący Rady Powiatu, podziękował radnym i zaproszonym gościom  

za udział w sesji i zakończył obrady.  

 

  

                                                                                                                      PRZEWODNICZĄCY RADY 

                                                                                                                                                                                                                                                   

                                                                                                                       RADOSŁAW MRUGOWSKI 

Protokołowały: 

Katarzyna Stałowska 

 

Magdalena Ślagowska 

 

                                                                                


